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Concept verslag vergadering Algemeen Bestuur Veiligheidsregio Noord- en Oost-Gelderland  
d.d. 21 maart 2024, Raadszaal gemeente Voorst  
 
Aanwezig: dhr. A.J.M. Heerts (voorzitter), dhr. J. Bengevoord, mw. C.W.J. Blom, dhr. M. Boumans, 
mw. A.H. Bronsvoort, dhr. P.J.T. van Daalen, mw. T. Haseloop, dhr. T.C.M. Horn, dhr. W. Jaeger, dhr. 
J. Joon, dhr. H.A. Lambooij, dhr. J.H.A. van Oostrum, dhr. O.G. Prinsen, dhr. J.N. Rozendaal, dhr. 
G.J.M. van Rumund, dhr. A. Stapelkamp, mw. M.A.J. van der Tas, dhr. H.H. de Vries, dhr. J.W. Wiggers  
 
dhr. G. Karssenberg (coördinerend functionaris gemeenten), mw. C. Kats (hoofd risico- en 
crisisbeheersing), mw. J. Baardman (DPG), mw. W.A.E. Thomas (Defensie), mw. M. Ornstein 
(waterschap Vallei en Veluwe), dhr. F. Starke (bestuursadviseur VNOG), mw. H. Otten 
(communicatieadviseur), mw. L. Segers (managementsecretaris VNOG), dhr. M. Rademaker (VNOG) 
 
Afwezig m.k.: dhr. S.W. van ’t Erve, mw. P. Jorritsma, mw. M. Maasdam-Hoevers, mw. M. Sanderse, 
dhr. D.G. Kransen (directeur VNOG), mw. W. Kleiboer (provincie Gelderland) 
 
Notulist: mw. N. Knapen 
 
 
 
1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom.  
Er is een bijzonder woord van welkom aan mevrouw Van der Tas en de heer Van Rumund.   
Er wordt (online) afscheid genomen van de heer Van Dijk. De voorzitter bedankt hem van harte voor 
de getoonde inzet, collegialiteit en betrokkenheid in de afgelopen 8 jaar en wenst hem veel succes in 
de toekomst.   
 
Met kennisgeving afwezig zijn mevrouw Maasdam, de heer Van ’t Erve en mevrouw Sanderse. 
Mevrouw Kats vervangt vandaag de heer Kransen.  
 
TER VASTSTELLING 
 
2. Concept verslag en besluitenlijst 14 december 2023 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld, met dank aan de samensteller.  
Naar aanleiding van het verslag zijn er geen opmerkingen.  
 
3. Ingekomen stukken en mededelingen  

• Mevrouw Kats meldt dat bij de ingekomen stukken een brief zit van de Provincie Gelderland 
over het onderzoek dat de provincie uitvoert naar de PFAS-aandachtslocaties. In het kader van 
zorgvuldigheid wordt de volledige tekst voorgelezen. In heel Nederland voeren de provincies dit 
soort onderzoek uit in opdracht van het ministerie en het verzoek is de informatie te delen met 
de colleges.  

• De heer Rozendaal meldt dat de witte kolom moeilijkheden ervaart in de Meldkamer. Dit heeft 
nadrukkelijk de aandacht. Als er ontwikkelingen zijn dan wordt dat gemeld.  

• Mevrouw Baardman deelt mee dat mazelen en kinkhoest in opkomst zijn. Als mensen hun 
kinderen alsnog willen vaccineren dan zijn er kleinschalige mogelijkheden; er zijn ook voldoende 
vaccins op dit moment. Er zijn nog geen grote uitbraken in de regio maar de organisatie is er in 
elk geval op voorbereid.  

• De heer Stapelkamp geeft aan samen met de heer Van Oostrum bezig te zijn om voor de 
grensgemeenten met Kreis Borken een ontmoeting te organiseren met een presentatie en 
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daarna eens te oefenen met een casus. Als het dan meezit volgt er daarna eens een echte GBT-
oefening. De voorzitter bevestigt het belang van goede samenwerking.   
Mevrouw Otten voegt toe dat er op 24 april a.s. weer een bijeenkomst is met alle liaisons aan 
beide kanten van de grens maar ook met alle crisiscommunicatieadviseurs en -woordvoerders. 
Op dat vlak zijn stevige vorderingen gemaakt. Het is een goed idee om bij een volgend AB eens 
op een rij te zetten van wat er allemaal gebeurt op dit vlak en welke vorderingen worden 
gemaakt.  

• De heer Karssenberg meldt n.a.v. de extra AB-vergadering opvang vluchtelingen van 13 maart jl.  
dat er een Landelijk crisisplan militaire dreigingen wordt opgesteld. Het kabinet hoopt in 
oktober met scenario’s te komen.   

 
HAMERSTUKKEN 
 
4. Voordracht DB-lidmaatschap 
Mevrouw van der Tas begrijpt dat gestreefd wordt naar een evenwichtige samenstelling in het DB. Er 
vertrekt nu een lid vanuit de Achterhoek en een lid vanuit de Stedendriehoek komt hiervoor terug.  
Mevrouw Bronsvoort antwoordt dat voor een positie in het DB twee onderdelen relevant zijn: 
Affiniteit met het betreffende onderwerp en een evenwichtige verdeling.  
 
De heer Bengevoord informeert of het DB een visie heeft op de aanwezigheid van kroonbenoemden  
en waarnemers in het DB. De voorzitter antwoordt dat er in de VNOG inmiddels 7 waarnemers zijn; 
dus er is alle aanleiding om het e.e.a. in de gaten te houden.  
 
Het algemeen bestuur besluit conform voorstel.  
 
5. Wijziging gemeenschappelijke regeling VNOG 
Er zijn inmiddels 16 colleges akkoord. Dat is meer dan tweederde van het aantal deelnemende 
gemeenten en zij vertegenwoordigen meer dan tweederde van het aantal stemmen in het algemeen 
bestuur. Daarmee is de gemeenschappelijke regeling vastgesteld. Op korte termijn worden de 
overige reacties verwacht.  
 
Het algemeen bestuur besluit conform voorstel.  
 
6. Strategie aanbesteding accountant 
Het algemeen bestuur besluit conform voorstel. 
 
7. Diverse begrotingswijzigingen 
De heer Joon geeft aan dat er een aantal technische wijzigingen zijn en het krediet voor de 
elektrische voertuigen is niet toereikend. Alles wordt een stuk duurder en dus moet er bij-geplust 
worden.  
 
Mevrouw Haseloop merkt op dat op alle fronten alles duurder wordt. Er ligt een winstwaarschuwing 
voor de komende jaren en zij roept iedereen op hier rekening mee te houden.  
De heer Joon bevestigt dit; er zit al € 1,9 miljoen structurele bezuiniging in. Het is belangrijk scherp 
aan de wind te zeilen.  
 
Het algemeen bestuur besluit conform voorstel.   
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TER BESPREKING EN VASTSTELLING 
 
8. Terugblik 2023 en Toelichting voor gemeenteraden 
De heer Rademaker verzorgt een presentatie. Deze wordt toegestuurd.  
 
De heer Lambooij constateert dat van de € 2,8 miljoen er € 1,1 miljoen naar het versterken van de 
weerstandsratio gaat en de rest is salaris-suppletie? De heer Joon antwoordt dat dit inderdaad het 
voorstel is.  
 
De heer Wiggers uit zijn complimenten voor de communicatie richting de raden.  
De voorzitter zou het een goede zaak vinden als naast de gemeentesecretarissen-lijn ook de griffiers 
beter aangesloten raken op dit systeem. De jaarplanningen van de raden moeten daar ook op 
aangepast worden.  
 
De heer Joon geeft aan dat er op 10 april a.s. een webinar is voor alle raden. Het is fijn als zoveel 
mogelijk raadsleden inloggen. De begrotingscyclus wordt toegelicht evenals de inkomsten- en 
uitgavenstructuur; dit wordt gekoppeld aan de opgave waar de VNOG voor staat.  
 
Het algemeen bestuur besluit conform voorstel.   
 
9. Opvang Oekraïense ontheemden 
Het algemeen bestuur besluit conform voorstel.   
 
De heer Prinsen geeft aan dat er 50 plekken beschikbaar zijn voor Oekraïners, maar deze plekken 
worden niet gevuld. Vanuit de HUB’s worden mensen doorgeschoven naar de crisisnoodopvang; er 
moeten eerst 1.000 plekken gegarandeerd zijn en dan pas worden ze doorgeschoven naar de 
definitieve plekken. Daarom worden de definitieve plekken die er zijn vooralsnog niet gevuld met 
Oekraïners.  
De heer Goddijn merkt op dat de HUB Utrecht dicht is; de Veiligheidsregio Utrecht wil dat een aantal 
zaken geregeld is voordat de HUB Utrecht weer open kan. Een van de zaken is dat er landelijk continu 
1.000 plekken beschikbaar moeten zijn. De 50 plekken die niet ingevuld kunnen worden heeft te 
maken met de doelgroepen. De mensen die nu nog in de HUB zijn betreft met name gezinnen, 
vrouwen of mensen die hulpbehoevend zijn. Dat wringt continu. De mensen moeten matchen met 
de locaties; het is heel frustrerend. De hotels zijn voor het dossier Oekraïne niet van toepassing.   
 
De voorzitter zegt toe dit mee te nemen naar de PRT zodat dit ook landelijk geadresseerd wordt.  
Mevrouw Kats voegt toe dat er iedere week of tweewekelijks een overleg is met alle operationeel 
leiders vanuit de VNOG waarbij dit soort zaken aan de orde komen. Het blijft ingewikkeld.  
 
De heer Joon geeft twee punten aan die in het PRT zijn gedeeld. Intentie is langjarige financiering 
proberen te krijgen voor Oekraïne-opvang. Dat komt in een brief waar de provincie mee bezig is en 
dat wordt afgestemd met de subregio’s en mogelijk komt daar ook in dat de particuliere opvang mee 
wordt geteld; daar is nog wat discussie over.  
 
M.b.t. de derdelanders is de IND direct in beroep gegaan na de uitspraak van de rechtbank 
Roermond. De verwachting is dat er vrij snel een handelingsperspectief zal komen vanuit het rijk hoe 
hier mee om te gaan. Zodra het beschikbaar is wordt dit gedeeld.  
 
Op verzoek van de heer Joon komen volgende week de 7 subregionale voorzitters bij elkaar om te 
inventariseren hoe het ervoor staat, los van de provincielijn. Het is goed om samen te kijken naar een 
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soort zelfde format m.b.t. de korte, middellange en lange termijn. De druk wordt steeds meer 
opgevoerd en ook de maatschappelijke druk wordt steeds groter. Daarnaast gaat het ook om meer 
congruentie in de raadsbrieven zodat iedereen dezelfde informatie krijgt.  
 
TER BESPREKING 
 
10. Uitfasering Waarschuwings- en Alarmeringssysteem 
Dit ligt bij de Tweede Kamer; het is afwachten wat Den Haag beslist.  
 
De heer Rozendaal merkt op dat in het stuk staat dat er aandacht is voor de dekking, met name in de 
grensregio’s; maar neem nadrukkelijk ook de Veluwe mee.  
 
Het algemeen bestuur besluit conform voorstel.  
 
11. Rondvraag en sluiting 
Hier komt niets meer aan de orde.  
 
 
 
Aldus vastgesteld in de vergadering van het Algemeen Bestuur Veiligheidsregio Noord- en Oost-
Gelderland op 27 juni 2024.   
 
 
 
drs. D.G.L. Kransen      dhr. A.J.M. Heerts 
secretaris       voorzitter 
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Lijst van openbare besluiten van de vergadering van het algemeen bestuur Veiligheidsregio Noord- 
en Oost-Gelderland te Apeldoorn 
 
Vergadering: 21 maart 2024 
 
 
 
1. Opening 
- 
 
2. Concept verslag en besluitenlijst 14 december 2023  
Het algemeen bestuur stelt het verslag en de openbare besluitenlijst vast. 
 
3. Ingekomen stukken en mededelingen  
Het algemeen bestuur neemt kennis van de mededelingen en ingekomen stukken.  
 
4. Voordracht DB-lidmaatschap 
Het algemeen bestuur besluit Burgemeester Jaeger (Zutphen) aan te wijzen als lid van het DB VNOG. 
 
5. Wijziging gemeenschappelijke regeling VNOG 
Het algemeen bestuur besluit: 
1. Vast te stellen, dat de colleges van tenminste tweederde van de gemeenten, die tezamen tenmin-

ste tweederde van het aantal in het algemeen bestuur uit te brengen stemmen vertegenwoordi-
gen, tot de vaststelling van de Gemeenschappelijke regeling VNOG 2024 hebben besloten. 

2. De datum van inwerkingtreding van gemeenschappelijke regeling VNOG 2024 te bepalen op de 
achtste dag na de bekendmaking. 

3. De colleges hierover te informeren door middel van bijgevoegde brief. 
 
6. Strategie aanbesteding accountant 
Het algemeen bestuur besluit: 
1. Het Programma van Eisen, het beschrijvend document, de inschrijvingsleidraad en de concept-

overeenkomst voor de aanbesteding van de accountantsdiensten vast te stellen. 
2. De directeur te machtigen om de procedure (inclusief de beoordeling) uit te voeren. 
 
7. Diverse begrotingswijzigingen 
Het algemeen bestuur besluit: 
1. De begrotingswijziging 2024-7 vast te stellen. 
2. Het  krediet ‘elektrische voertuigen’ voor 2024 te verhogen met € 444.000 (tot een totaalbedrag 

van € 3.217.000) voor de aanschaf van elektrische voertuigen (incl. vervroegde vervanging van de 
directieauto). 

 
8. Terugblik 2023 en Toelichting voor de raden 
Het algemeen bestuur besluit de ‘Toelichting aan de raden’ vast te stellen en door het DB te laten 
verzenden naar de raden bij het aanbieden van de voorlopige jaarstukken 2023/ontwerp begroting 
2025. 
 
9. Taken Oekraïne-opvang beleggen bij RCVS VNOG, college voorstel 
Het algemeen bestuur besluit: 
1. In te stemmen met doorgeleiden van bijgevoegd collegevoorstel (en bijbehorende brief) naar de 

22 gemeenten.  
2. Op voorhand in te stemmen met het (in het collegevoorstel verwoorde) verzoek van de 22 colle-

ges om vanaf het moment van de inwerkingtreding van de Tijdelijke wet opvang ontheemden 
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Oekraïne de regionale coördinatie te (blijven) verzorgen zoals bedoeld in onderdeel III.3 en bijlage 
1 van het Bestuurlijk afspraken kader ontheemden uit Oekraïne 2024 en de daarmee samenhan-
gende Bekostigingsregeling eerste opvang ontheemden Oekraïne door Regionale openbare licha-
men.  

3. Het DB VNOG te mandateren om nader uit te werken op welke wijze 
a. informatie, waaronder persoonsgegevens, kan worden uitgewisseld met inachtneming 

van de toepasselijke privacywetgeving; 
b. de communicatie tussen de VNOG en de gemeente plaatsvindt;  
c. het archief- en informatiebeheer wordt vormgegeven 

en hiervoor (voor zover noodzakelijk) een voorstel te doen aan de gemeenten.  
 
10. Afschaffing Waarschuwings- en alarmeringssysteem (WAS) 
Het algemeen bestuur neemt kennis van het besluitvormingsproces rondom het besluit tot afschaffing 
van het Waarschuwings- en Alarmeringssysteem (WAS) en de belangrijkste afwegingen die daaraan 
ten grondslag liggen. 
 
11. Rondvraag en sluiting 
- 
 
Aldus vastgesteld in de vergadering van het Algemeen Bestuur Veiligheidsregio Noord- en Oost-Gel-
derland op 27 juni 2024   
 
 
 
drs. D.G.L. Kransen      dhr. A.J.M. Heerts 
secretaris       voorzitter 
 


